



نتائج مسابقة لاقتراح اسم لمشروع الشهادات المهنية التخصصية لموظفي الحكومة الاتحادية

2021

هذه الوثيقة سرية ولا يسمح بإعادة طباعة أي جزء منها أو نسخه بأي شكل أو وسيلة خارج الهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية بدون الحصول على موافقة كتابية مسبقة





نتائج المسابقة

أطلق فريق مبادرة «الشهادات المهنية التخصصية لموظفي الحكومة الاتحادية» مسابقة على مستوى الهيئة لاقتراح اسم تسويقي مناسب للمبادرة.

تم استلام 14 مقترحاً، عبر البريد الإلكتروني، وبعد حصر المقترحات ومناقشتها من قبل المعنيين، تم اللجوء على مسمى «النخبة».

الإجراءات:

عملت الهيئة على إعداد (الشعار) والمواد التسويقية للمبادرة باللغتين، ليتم إطلاقها بعد ذلك على مستوى الحكومة الاتحادية والتوعية بها.



Competition Result for proposing a name for the “Professional Certificates” Project for Federal Government employees

2021

This document is confidential and it is not allowed to reprint any part of it or copy it in any form or means outside the Federal Authority for Government Human Resources without obtaining prior written approval



Competition Results

The "Professional Certificates" for Federal Government Employees initiative team launched a competition at the Authority level to suggest a suitable marketing name for the initiative. 14 proposals were received, via e-mail, and after the proposals were counted and discussed by the concerned parties, there was consensus on the name "Elite".

Action:

The Authority worked on preparing the logo and marketing materials for the initiative in both languages, to be launched after that at the Federal Government level and raise awareness about it.

The Professional Certificates for Federal
Government employees Initiative

